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In sommige omstandigheden lijkt het handhaven van de 1,5 meter niet altijd mogelijk, zoals bij het BVO

Borstkanker.

Het LCI adviseert niet om in dergelijke situatie medische mondneusmaskers te gebruiken
Het gebruik van (niet medische) mondneusmaskers en/of faceshields is geen alternatief voor de 1,5 mtr afstand, en

het is van belang dat eerst alle andere maatregelen goed worden verkend.

Hierbij is ook van belang om te kijken of het gaat om vluchtige of langdurige contacten binnen de 1,5 meter. Even

langs elkaar lopen is iets anders dan 15 minuten naast elkaar in de wachtruimte. Een optie is misschien ook om de

screening op een andere locatie, bv in een ziekenhuis te laten plaatsvinden?

De SO zijn verantwoordelijk om zoveel mogelijk de 1,5 meter afstand mogelijk te maken.

Als dat niet altijd lukt, en er soms toch kortdurend minder dan 1,5 meter afstand is, is dat niet direct bezwaarlijk.
Het gaat om gezonde vrouwen zonder klachten, triage blijft belangrijk. Je kunt dat in de communicatie meenemen,

en vrouwen erop wijzen dat ze uiteraard altijd zelf een niet medisch mond-neusmasker mogen meebrengen.

Wij waren voor het BVO BK bezig met een strategie voor eventuele tweede golf corona maatregelen. Daarin komen

ook de eventuele chirurgische mondkapjes voor cliénten aan de orde in besprekingen met VWS (daar waar nu wel

niet-chirurgische mondkapjes aan de cliénten verstrekt worden).

VWS gaf aan niet in te kunnen gaan op jouw eerdere suggestie van dat een besluit over toepassing hiervan als de

1,5 m niet gehandhaafd kan worden bij VWS zou liggen. Zij kunnen zoiets niet besluiten, en kunnen alleen zaken

die genoemd zijn binnen jullie richtlijnen en kaders ondersteunen/honoreren/in gang zetten.

Daarom hebben wij nu vanuit VWS en CvB het verzoek aan jullie of jullie toch een keer mee kunnen kijken in een

mobiele onderzoekseenheid hoe de situatie daar ter plekke is en ofjullie onderschrijven dat voor het verder

opvoeren van de productie daar, het inderdaad niet anders zou kunnen dan cliénten van deze mondkapjes gebruik
te laten maken. Jullie kunnen dan de ruimte en routing bekijken en met de leidinggevende daar een voorstelling
maken van hoe het zou zijn met een hoger aantal cliénten (qua passage van elkaar, drukte in de wachtruimte,

mogelijkheden van wel of niet buiten wachten etc). Ik heb een mogelijkheid aangeboden gekregen voor dinsdag
a.s. (8/9) in de middag in de unit in Weesp.

Uiteindelijk doel zou zijn om mogelijk criteria te hebben voor wanneer dit type mondkapjes wel door

clienten/patiénten te gebruiken zou zijn. Of mogelijk dus een nadere risico-inschatting van jullie of oordeel over de

beperkingen die er dan eenmaal zijn in de logistiek.


